

[Texte]

it because the line of questioning that the Chairman has just proceeded with is terribly dependent on a very thorough and close reading of that day's proceedings.

**The Chairman:** That was why I interrupted Mr. Clermont earlier.

**Mr. Beatty:** Mr. Chairman, as we are wrapping up, I would like to say on behalf of my colleagues on this side, that we were most impressed with Professor Mallory. We appreciate his coming. We can certainly understand why the *Gazette* would have called on him. He was a very informative and very helpful witness today. The fact that he came down here and gave the testimony he did, which was very helpful, was no doubt at great personal cost because after his comments about quality of journalistic research, he may find that his invitation to the annual Press Club Ball has been revoked, but we very much appreciate his coming. We found what he had to say very helpful.

**The Chairman:** I thank you Professor Mallory.

**Professor Mallory:** Thank you, Mr. Chairman.

**The Chairman:** I will proceed, if I may. You just leave as you wish, and I will just deal with a couple of details.

Members of the Committee are aware that there are no further witnesses scheduled for this afternoon, and the witnesses I mentioned will be here at 10 o'clock tomorrow morning. Perhaps tomorrow you might advise me whether you feel that the time has come to have a steering committee meeting to review the situation. Would that be all right? I have not heard any propositions or proposals that we have a steering committee meeting this afternoon, is what I am getting at.

So we will adjourn until 10 o'clock tomorrow morning. Thank you.

[Interprétation]

vous n'avez pas lu le compte rendu du 6 mars parce que les questions du président dépendaient d'une lecture minutieuse des débats de ce jour.

**Le président:** C'est la raison pour laquelle j'ai interrompu M. Clermont tout à l'heure.

**M. Beatty:** Monsieur le président, comme la séance se termine, j'aimerais dire au nom de mes collègues, que nous avons beaucoup apprécié les déclarations du professeur Mallory. Nous le remercions d'être venu; nous pouvons tout à fait comprendre pourquoi la *Gazette* lui aurait fait appel. Il nous a donné beaucoup d'informations aujourd'hui et nous a été d'une grande aide. Le fait qu'il soit venu ici et qu'il ait fait ce témoignage très utile, lui a sans aucun doute coûté beaucoup sur le plan personnel: à la suite de ses commentaires sur la qualité de la recherche journalistique, il découvrira peut-être que son invitation au bal annuel du *Press Club* sera annulée; mais nous avons beaucoup apprécié sa venue. Nous avons trouvé d'une grande utilité tout ce qu'il avait à dire.

**Le président:** Je vous remercie, Monsieur.

**Le professeur Mallory:** Merci, monsieur le président.

**Le président:** Je vais continuer si vous permettez. Vous pourrez nous quitter quand vous voudrez, et je traiterai simplement de quelques détails.

Les membres du Comité savent qu'il n'y a pas d'autres témoins prévus pour cet après-midi, et les témoins que j'ai mentionnés seront ici à 10 h 00 demain matin. Peut-être pourriez-vous me dire demain si vous pensez qu'il est temps de réunir le comité directeur pour brosser un tableau de la situation. Cela vous conviendrait-il? Personne n'a proposé une réunion du comité directeur cet après-midi.

Ainsi nous reprendrons nos travaux à 10 h 00 demain matin, merci.